
Geachte griffie, geachte raadsleden, 
  
 Hierbij het verzoek tot overeenstemming met direct betrokken bewoners, alvorens het te 
nemen besluit van de Raad over het AZC (t.p.v. Het Engelland). 
 
 
Afgelopen maandag (27-01-2025) heeft u beeldvormend het voorstel van het college 
aangehoord en technische vragen mogen stellen. 
 
 
Hierbij vielen mij een aantal punten op: 
 

• Er is één enkele vraag gesteld over de sfeer bij de besloten bijeenkomst.  
 
De heer Uitslag heeft de sfeer goed verwoord. In de reactie van de Raad mis ik echter 
belangstelling voor persoonlijke gevolgen voor direct aanwonenden en ik vraag me af of 
dit goed in beeld is. Wellicht heeft u voldoende bronnen en weet u exact wat er speelt, zo 
niet dan ben ik meer dan bereid om mijn verhaal te delen de Raadsleden. (Het is voor mij 
en mijn gezin een bewuste keuze om dit niet voor groot publiek te (op Het Podium). 
 

• Er zijn geen vragen gesteld over de financiële middelen die het college beschikbaar 
heeft voor aanpassingen die het COA niet draagt. 
 

• Door het college is aangegeven dat er geen toezeggingen gedaan kunnen worden 
over eventuele aanpassingen, dat kan pas na het besluit.  
 
Hierbij verzoek ik dat de Raad vóór de besluitvorming over dit AZC, dat de Raad het 
College de opdracht geeft om eventuele aanpassingen zorgvuldig op te halen en met 
passende oplossingen te komen (ook financieel). Dit is wel het minste wat u voor de 
direct betrokken kunt betekenen. 
 

 
 
Graag ontvang ik een ontvangstbevestiging. U kunt altijd contact met mij opnemen voor nadere 
toelichting of voor mogelijke oplossingen. 
 

 
Met vriendelijke groet, 
 

06-
@live.nl 
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